

WORLD PREMIERE
WHEN A VISION BECOMES REALITY

MISSION POSSIBLE

||||| racing with handicap

GOES

8-9-10 JANUARY 2015

24 H DUBAI
TOURING, GT CARS & 24H SPECIALS

Hankook



TEAM
PRINCIPAL

GUSTAV ENGLJÄHRINGER  AUSTRIA

Email: info@missionpossibleracing.com

Mobile: +43 664 308 88 57

www.missionpossibleracing.com



Gustav discovered his love for motor sport in the early 90's and started in the Austrian Championship for motorcycles (Supersport 600). In a car accident 1994 broke his neck and the diagnosis tetraplegic should change his life completely.

After rehabilitation the motorsport virus was still present and he began **quad, kart racing** and final **touring car racing**. **In the current season Gustav leads the championship of Youngtimer Austria, possibly even at the end it is enough for the title.**

Business of Gustav is Forwarder and he is leading the family business in the 3rd Generation. He is married and has two daughters.

With the implementation of his vision, participating in a 24 hour race with paraplegic riders from different countries, another milestone is set.



Gustav entdeckte seine Liebe zum Motorsport in den frühen 90er Jahren und startete in der österreichischen Meisterschaft für Motorräder (Supersport 600). 1994 brach bei einem Autounfall ein Halswirbel und die Diagnose Querschnittlähmung sollte das Leben komplett verändern.

Nach der Rehabilitation war der "Motorsport-Virus" noch immer vorhanden und er begann **Quad, Rennkart** und final **Tourenwagen Rennen** zu fahren.

In der aktuellen Saison führt Gustav die Meisterschaft der Youngtimer Austria an, und eventuell reicht es am Ende sogar für den Meistertitel.

Von Beruf ist Gustav Spediteur und führt das Familienunternehmen in der 3. Generation. Er ist verheiratet und hat 2 Töchter.

Mit der Umsetzung seiner Vision, der Teilnahme an einem 24h Rennen mit querschnittgelähmten Fahrern aus verschiedenen Ländern, wird ein weiterer Meilenstein gesetzt.

www.missionpossibleracing.com

